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Enkel fråga – hemtagande av barn
Till socialnämndens ordförande Lars Öberg (S)

I samband med att familjestödet stängts ner har beslut tagits att flera barn som 
är placerade ska tas hem och få fortsatt vård hemmavid. Detta är en direkt 
åtgärd för att få ned kostnader.

Min fråga till socialnämndens ordförande Lars Öberg:

- Har det gjorts en konsekvensanalys av beslutet att ta hem dessa barn? 

Eva Marja Andersson, 2:e vice ordförande socialnämnden (M)


